



**RETURN BIDS TO:
RETOURNER LES SOUMISSIONS A:**

Bid Receiving Unit
Procurement & Contracting Services Branch
VISITOR'S CENTRE – Main Entrance
Royal Canadian Mounted Police
73 Leikin Drive
Ottawa, Ontario K1A 0R2
Attn: Shannon Plunkett

**SOLICITATION
AMENDMENT**

**MODIFICATION DE
L'INVITATION**

The referenced document is hereby revised; unless otherwise indicated, all other terms and conditions of the Solicitation remain the same.

Ce document est par la présente révisé; sauf indication contraire, les modalités de l'invitation demeurent les mêmes.

Comments: - Commentaries:

THIS DOCUMENT DOES NOT CONTAIN A
SECURITY REQUIREMENT

LE PRÉSENT DOCUMENT NE COMPORTE PAS
UNE EXIGENCE EN MATIÈRE DE

Title – Sujet 0.300 AAC Blackout Caliber Barrels/ Canons de calibre 0.300 AAC Blackout		Date November 3, 2016/ le 3 novembre, 2016
Solicitation No. – N° de l'invitation M0077-16-J004		Amendment No. – N° de la modification 001
Client Reference No. - No. De Référence du Client		
Solicitation Closes – L'invitation prend fin		
At / à :	14:00	EDT (Eastern Standard Time) – HAE (heure normale de l'Est)
On / le:	December 6, 2016 – le 6 decembre 2016	
F.O.B. – F.A.B	GST/HST – TPS	Duty – Droits
Destination of Goods and Services – Destinations des biens et services		
Instructions See herein – Voir aux présentes		
Address Inquiries to – Adresser toute demande de renseignements à Mary Rutledge Procurement Officer – Agente d'approvisionnement		
Telephone No. – No. de téléphone (613) 843-6935		Facsimile No. – No. de télécopieur (613) 825-0082



This amendment is raised to extend the bid closing date and respond to questions received during the solicitation period:

THE CLOSING DATE IS EXTENDED FROM NOVEMBER 21, 2016 UNTIL DECEMBER 6, 2016.

QUESTIONS AND ANSWERS

Question 1:

Is it possible to extend required delivery time of sample barrels by 45 days to allow import/export permitting?

Answer 1:

The RCMP will extend the solicitation posting period for an additional two (2) weeks. The solicitation will close on Tuesday December 6, 2016.

Question 2:

The barrel drawings specify 416R stainless steel. Is an equivalent stainless steel acceptable? Specifically is LW50 acceptable if its strength and wear resistance are equal or better?

Answer 2:

Yes, LW50 would be acceptable.

Question 3:

What ammunition brand and projectile weights do the RCMP intend to use?

Answer 3:

The ammunition that the RCMP intends to use is identified in Annex "D" – Performance Evaluation Grid of the Request for Standing Offer. 0.300 AAC Blackout ammunition will be used. The projectile weights that will be used are 110 grain and 220 grain.

Question 4:

What suppressor brand and model will be attached to this barrel?

Answer 4:

The suppressor brand and model that will be attached to this barrel cannot be identified as it is still subject to the solicitation process.

Question 5:

What weapon system will this barrel be used with?

Answer 5:



As per Annex "A" Statement of Requirement of the Request for Standing Offer, the barrels must function with M16/AR-15 firearms.

Question 6:

Does the gas hole diameter have to be exactly as shown on Appendix 1 and 2?

Answer 6:

No, the gas hole diameter may vary slightly from the drawing. The tolerance must be within $+.006''$ (inches) of the stated diameter; no smaller but may be larger by up to $.006''$. However, the barrel must function as per the requirement.

La présente modification vise à reporter la date de clôture de la demande de soumissions et à répondre aux questions reçues pendant la période d'invitation à soumissionner.

LA DATE DE CLÔTURE DE LA DEMANDE DE SOUMISSIONS EST REPORTÉE DU 21 NOVEMBRE 2016 AU 6 DÉCEMBRE 2016.

QUESTIONS ET RÉPONSES

Question 1 :

Est-il possible de reporter la date de livraison des échantillons de 45 jours pour permettre la délivrance de permis d'importation et d'exportation?

Réponse 1 :

La GRC prolongera la période d'invitation à soumissionner de deux semaines. La date de clôture de cette invitation à soumissionner sera le mardi 6 décembre 2016.

Question 2 :

Les dessins précisent que le canon doit être en acier inoxydable 416R. Est-ce qu'un acier inoxydable équivalent est acceptable? Plus précisément, est-ce que l'acier inoxydable LW50 est acceptable si sa force et sa résistance à l'usure sont égales ou supérieures?

Réponse 2 :

Oui, l'acier inoxydable LW50 est acceptable.

Question 3 :

Quelle marque de munitions la GRC prévoit-elle utiliser et quel sera le poids des projectiles?

Réponse 3 :

La GRC prévoit utiliser les munitions indiquées à l'Annexe D : Tableau d'évaluation de rendement de la demande d'offres à commandes. Elle utilisera des munitions de calibre 0.300 AAC Blackout. Des projectiles de 110 grains et de 220 grains seront utilisés.

Question 4 :



Quels sont la marque et le modèle du silencieux qui sera fixé au canon?

Réponse 4 :

La marque et le modèle du silencieux qui sera fixé au canon ne peuvent pas être fournis, car le silencieux fait encore l'objet d'un processus d'invitation à soumissionner.

Question 5 :

Avec quel système d'armes sera utilisé ce canon?

Réponse 5 :

Comme l'indique l'Annexe A : Énoncé des besoins de la demande d'offres à commandes, les canons doivent être compatibles avec les armes à feu de type M-16/AR-15.

Question 6 :

Est-ce que le diamètre de l'évent doit être exactement tel qu'il est indiqué aux appendices 1 et 2?

Réponse 6 :

Non, le diamètre de l'évent peut être légèrement différent du dessin. La variation doit être d'au plus +0,006 po (pouces) par rapport au diamètre indiqué; le diamètre ne peut pas être plus petit, mais il peut être plus grand, d'au plus 0,006 po. Toutefois, le canon doit fonctionner conformément aux besoins.